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Zgodnie ze składanymi na początku roku deklaracjami Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu w

Krakowie przygotował propozycje remontu nawierzchni Placu Mariackiego. Za zarezerwowaną w

budżecie jednostki kwotę miliona złotych planowano wykonać nawierzchnię z trwałego, odróżniającego

się od materiału użytego na Rynku, jasnego granitu. Taka nawierzchnia byłaby bardziej trwała niż

używany do tej pory wapień, który nie wytrzymał próby czasu i niszczał, szczególnie podczas zimy.

Niestety pomysł ten nie uzyskał akceptacji Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Na

spotkaniu z przedstawicielami ZIKiT jednoznacznie zażądał on ponownego wykorzystania

wapienia. W tej sytuacji od kilku miesięcy trwały poszukiwania producenta kostek wapiennych,

który będzie w stanie dostarczyć możliwie najodporniejszy materiał.

W najbliższy wtorek (26 sierpnia) odbędzie się kolejne spotkanie dyrektora ZIKiT i

Wojewódzkiego konserwatora Zabytków. Zaprezentowana zostanie na nim koncepcja

wykonania nawierzchni placu z płytek wapiennych (ze złóż greckich, chorwackich lub tureckich)

na podbudowie betonowej. Zależnie od stanowiska Konserwatora podjęte zostaną decyzje o

terminie rozpoczęcia remontu.
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